
Respostes a la ciutadania de CIU al Ple de 20-03-2013 
 
La senyora Navarro: 

“Molt bé. Jo vinc en nom de la fundació privada PROA, com a representació 
dels pares i tutors legals dels discapacitats que treballen allà. La primera 
pregunta és per a vostè, com a presidenta del patronat de la fundació, d’acord? 
Hem rebut una carta deu membres de la fundació en la qual ens comuniquen 
que immediatament se’ns produirà un ERO d’extinció i els nens quedaran 
exclosos de l’empresa. A més a més, ens fan també..., bé, ens comuniquen i 
ens diuen que tenim la possibilitat de renunciar a la indemnització que ens 
pertoca com a treballadors en benefici d’una plaça del SOI de la Generalitat, el 
que no diuen en cap moment és que aquesta plaça només funcionarà i estarà 
coberta mentre les quotes d’aquesta indemnització la puguin pagar.  

Li pregunto a vostè: vostè està assabentada d’això, ho sap, creu que és normal 
que acomiadin deu persones discapacitades quan l’ajuntament acaba de dir 
que tenen un superàvit i pensen fer un pla de formació i de treball per a gent 
d’aquest municipi? I pregunto a tota l’oposició, membres també del patronat: 
estan assabentats, estan d’acord amb tot això, i en quin moment i a quina acta 
diuen que això es portarà a terme? Perquè jo l’única carta que tinc és del 
director gerent de PROA, val?” 

 

El senyor Pons: 

“Bé, nosaltres, a diferència del Grup d’Esquerra Republicana, sí que tenim 
representant al patronat, que és el company regidor Albert Comellas, i li 
passaré la paraula perquè pugui donar resposta en nom del grup.” 

 

El senyor Comellas: 

“Val, gràcies, bona nit de nou. Jo he vist aquesta carta, perquè el company 
Domingo me l’ha fet veure aquesta tarda, ara fa uns minuts també, vull dir, 
subscrit el que... Gràcies. Sí, dic que aquesta carta jo he també l’he tinguda per 
primera vegada davant dels ulls fa uns minuts, quan el company Domingo me 
l’ha fet veure, vull dir que realment també sóc dels sorpresos i subscric les 
paraules de la companya Lídia Ibáñez, evidentment cal un aclariment i dir què 
ha passat, i fins a quin punt això és viable, no?, fer aquest tipus d’actuacions 
sense que siguem plenament conscients, no?  

Ara sento per aquí que si està a les actes de les reunions, que si no està a les 
actes. Jo crec que és obvi i notori, començant pel Grup d’Iniciativa, que li puc 



assegurar que com nosaltres també es mira aquests temes amb cert «carinyo», 
són els primers sorpresos, i jo he estat segon, i segurament el Joaquín Luque, 
del Partit Popular, que també és membre del patronat, em sembla que és el 
tercer sorprès, per tant, diguem-ne que aviam, potser hi ha més sorpresos, 
però és clar que ha passat quelcom estrany.  

Jo, quan vaig anar a la «uni», ja fa molts anys, un profe que tenia em va 
explicar una cosa molt interessant: un no només és responsable de donar un 
missatge, sinó comprovar si els altres l’han entès. Està clar que en aquest cas 
almenys hi havia tres parts del patronat que no havíem entès que això estava 
en marxa. 

Gràcies.” 

 


